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Algemene Ledenvergadering 3 mei 2025 
 
De vergadering wordt gehouden in het Kerkelijk Centrum Delfgauw, Zuideindseweg 7,  
2645 BD Delfgauw. Aanvang 14.30 uur, zaal open om 14.00 uur  

 

Per openbaar vervoer is het Centrum prima bereikbaar met R-Netbus 455. Vertrek van staƟon DelŌ 
om 13.20, 13.45 en 13.50 uur (de rit duurt 12 minuten) en van staƟon Zoetermeer Centrum West om 
13.14 en 13.44 uur (de rit duurt 17 minuten).  

De halte in Delfgauw heet: "Delfgauwseplein" en is slechts enkele minuten lopen van het Kerkelijk 
Centrum. Voor de gehele dienstregeling kijk op www.ebs-ov.nl/haaglanden/reizen. 
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Agenda 3 mei 2025 

Aanvang 14.30 uur, zaal open om 14.00 uur 

A. Huishoudelijk gedeelte (14.30 - 16.00 uur) 

1. Opening van de vergadering door de voorziƩer Teun van der Vorm. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen. 

3. Verslag Algemene Ledenvergadering van 6 april 2024 te Delfgauw. 

4. Jaarverslag 2024. 

5. Rekening en verantwoording over het boekjaar 2024. 

6. Verslag kascommissie. 

7. Plannen voor 2025 en voortgang vernieuwing website. 

8. BegroƟng voor het jaar 2025 en indicaƟeve begroƟng 2026.  
 
8a.   Voorstel kleine contributieverhoging 2026.

9. Benoeming kascommissie 2026. 

11. Rondvraag. 

12. SluiƟng van de vergadering. 

B. Algemene gedeelte (16.00 - 17.00) 

Lezing door Peter van der Krogt uit DelŌ over polderkaarten. 

C. Afsluitende borrel (17.00 - 18.00 uur) 

Er wordt nog gezellig nagepraat onder het genot van een hapje en een drankje. 

D. Uit eten (facultaƟef) 

Na afloop is er de gelegenheid om op eigen kosten mee uit eten te gaan. Geef je daarvoor op via een 
e-mail aan secretaris@onsvoorgeslacht.nl. De sluiƟngsdatum is dinsdag 15 april 2025, zodat de 
reservering Ɵjdig gedaan kan worden. 

De groep is begrensd in grooƩe, dus wacht niet te lang: als de groep vol is, sluit de inschrijving onder 
het moƩo wie het eerst komt, het eerst maalt. Partners zijn welkom. 
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Verslag Algemene Ledenvergadering 2024 
 
De Algemene Ledenvergadering werd gehouden op zaterdag 6 april 2024 in het kerkelijk centrum te 
Delfgauw. 

1. Opening  
VoorziƩer Teun van der Vorm opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn 32 leden aanwezig, inclusief het bestuur, en 3 afmeldingen: mevr. Ton en de heren Van Dooren 
en Van Beuzekom. Het volledige bestuur is aanwezig, uitgezonderd Sjoerd de Ridder, die in het 
buitenland verblijŌ. 

Verder geen bijzonderheden. 

3. Verslag Algemene Ledenvergadering 15 april 2023 te Delfgauw 
 
Het verslag wordt goedgekeurd, geen opmerkingen.  

Besluit: de ALV gaat akkoord met het gemaakte verslag van de ALV van 15-4-2023 (over het 
verenigingsjaar 2022). 

4. Jaarverslag 2023 
 

• De Nieuwjaarsreceptie werd samen met de Vriendenkring Museum Hoeksche Waard 
gehouden op 21 januari 2023. 

• Het aantal leden is gestegen van 1.426 naar 1.445 ultimo 2023. Ten tijde van deze 
vergadering is het historische ledenaantal van 1.500 bereikt! 

• Het maandblad is tien keer verschenen met in totaal 612 pagina’s (2022: 556; 2021: 686; 
2020: 628), waaronder twee dubbelnummers (juli/augustus en oktober/november). Er 
hebben 25 verschillende auteurs bijdragen geleverd. 

• De maandelijkse nieuwsbrief is 10 keer verschenen en heeft nu meer dan 1.500 
abonnees, wordt goed gelezen en gewaardeerd (70% lezers is ‘zeer betrokken’). 

• De Facebook groep heeft eind 2023 zo’n 1780 leden (ten opzichte van 1450 leden begin 
2023. 

• De Nieuwe website is in 2023 live gegaan en wordt inmiddels goed bezocht. 
• HoGenDa is uitgebreid met vele honderden nieuwe bronbewerkingen. De collectie wordt 

hoog gewaardeerd en extern vaak vermeld als uitstekende vindplaats. 
• De uitgave van Hollandse Parentelen deel 3 (‘Olycan’) is afgerond en begin 2024 

verschenen. 
• De collectie in de bibliotheek is uitgebreid en in de catalogus staan nu ruim 5.100 titels 

(ten opzichte van bijna 5.000 begin van 2023). 
• Het nieuwe ledenadministratieprogramma Poldersoft is geïmplementeerd. 
• HoFoDa bevat inmiddels circa 300.000 foto’s en scans. Onder andere vele scans van 10e 

penningkohieren zijn toegevoegd. 
• Er was een goed bezochte boekenmarkt voorafgaande aan de vorige ALV. 
• We hebben weer diverse schenkingen mogen ontvangen (zoals boeken, tijdschriften, 

microfilms, aantekeningen, maar ook geld en donaties). Hiervoor veel dank aan alle 
vrijwilligers en schenkers! 

 

Besluit: het verslag wordt goedgekeurd, met complimenten voor de vormgeving uit de zaal. 
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5. Rekening en verantwoording over het boekjaar 2023  

 

De penningmeester licht de jaarrekening, de balans en de winst- en verliesrekening toe. 

Er is minder geld uitgegeven dan begroot, waardoor er een overschot is van € 5.500,-. Ook de 
drukkosten van het maandblad kwamen lager uit door de uitgave van een extra dubbelnummer. 
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    balans per 31-12-2022 balans per 31-12-2023 
Nummer Omschrijving  Debet   Credit   Debet   Credit  

37 Scanner    1.566,93    
   

1.086,93  
  

377 Waarborgsommen (langlopend)       840,00    
      

840,00  
  

660 Kapitaal     41.816,51     37.383,40  

700 Voorziening boekenfonds      2.002,54       2.002,54  

710 Voorziening websites                 -           595,00  

1000 Kas               -     
        

10,00  
  

1100 ING bank    1.747,60    
   

5.905,98    

1110 Spaarrekening bank  39.922,58    
 

40.229,71  
  

1460 Vooruitbetaalde facturen       120,50    
      

716,69  
  

1483 Te ontvangen rente             
49,96  

  

1610 Vooruit ontvangen contributie         869,49       1.101,39  

1611 Vooruit ontvangen verkopen          2.280,00  

1745 Overige schulden      3.942,18      

            

  Resultaat     -4.433,11       5.476,94  

            

  Totaal  44.197,61   44.197,61  48.839,27   48.839,27  
 

Ledenaantal 31-12-2020 31-12-2021 31-12-2022 31-12-2023 1-1-2024 
papier 1.140 1.113 1.028 998 948 
Internationaal 15 12 14 9 9 
Digitaal 182 266 367 428 488 
Ruil       14 14 
  1.337 1.391 1.409 1.449 1.459 

 

6. Verslag kascommissie 
Hugo Langendoen van de kascommissie doet verslag. De kascommissie heeŌ de boekhouding 
gecontroleerd en alles akkoord bevonden Ɵjdens een online vergadering, met complimenten aan de 
penningmeester. 

Besluit: de ALV gaat akkoord met het verlenen van décharge aan het bestuur voor het gevoerde 
financiële beleid over 2023 en over het verslag van 2023. 

7. Plannen voor 2024  
Doorontwikkeling van de website www.onsvoorgeslacht.nl: 

• Koppeling van het ledenadministratieprogramma Poldersoft aan de website. 
• Optimaliseren van de zoekfunctie. 
• Diverse functionele verbeteringen. 
• Actief aanvullen met bewerkingen zodat www.onsvoorgeslacht.nl dé genealogische 

zoekplaats bij uitstek wordt voor Holland (en omliggende gebieden). 
• Digitale bijeenkomst organiseren waarin uitleg wordt gegeven van de nieuwe website, 

met in het bijzonder aandacht voor de nieuwe zoekfuncties. 
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Een en ander verloopt minder snel dan gehoopt, dit komt vooral omdat de leverancier veel langzamer 
oplevert dan de bedoeling is. 

En verder: 

• Voorbereiden en uitbrengen van de publicatie Utrechtse Parentelen deel 9. 
• Lezingen en activiteiten organiseren, zoals na afloop van de ALV 2024. 
• Nieuwjaarsbijeenkomst met de presentatie en uitreiking van de Hollandse Parentelen 

deel 3. 
• Aparte bijeenkomst voor nieuwe leden organiseren. 

 
Daarnaast kunt u uiteraard, zoals u gewend bent, het maandblad (minimaal 10x), de maandelijkse 
nieuwsbrief, vele nieuwe bronbewerkingen op HoGenDa, veel nieuwe scans van bronnen op HoFoDa 
etc. verwachten 

8. Begroting voor het jaar 2024 en indicatieve begroting 2025  
De penningmeester geeŌ een toelichƟng aan de hand van de Excelsheets. 

Verwacht wordt dat de kosten van het maandblad verder zullen toenemen. Daarnaast zullen de 
kosten voor de producƟe van Hollandse Parentelen 3 en Utrechtse Parentelen 9 extra op de begroƟng 
drukken. 

Over het algemeen zijn de kosten echter stabiel te noemen. 

Aan de kant van de opbrengsten is een posiƟeve ontwikkeling te bespeuren: het ledental sƟjgt, de 
nieuwe webwinkel vertoont een plus in het aantal online bestellingen, en bovendien worden 
regelmaƟg tweedehands boeken verkocht via het account op Boekwinkeltjes.nl. 

Besluit: De ALV gaat akkoord met de begroƟng. 

9. Aftreden secretaris en benoeming nieuwe secretaris  
Hans du MorƟer neemt afscheid als secretaris, na in totaal 27 jaar diverse bestuursfuncƟes bij Ons 
Voorgeslacht te hebben vervuld. Hij wordt benoemd als erelid en krijgt een cerƟficaat en een mooi 
kistje wijn als dank uitgereikt. 

Max Mesman draait al ongeveer een half jaar mee bij de bestuursvergaderingen en volgt Hans op. Hij 
is al redelijk goed thuis in het reilen en zeilen van de vereniging; Max heeŌ zelf sinds ongeveer het 
jaar 2000 intensief genealogisch onderzoek verricht. Hij maakt ook het verslag van deze vergadering. 

Besluit: met de instemming van de aanwezige leden is zijn benoeming per 6-4-2024 een feit. 

Er wordt nog aandacht besteed aan het huidige bestand van ereleden. Het valt op dat er een aantal 
zeer trouwe leden zijn, van 50 jaar en meer. Momenteel is de heer Slot uit Dalfsen het oudste en 
langste lid met een bijzonder aantal jaren van 69, bijna 70.  

10. Benoeming kascommissie 2025 
Voorgestelde samenstelling om e.e.a. weer conform de statuten te verlopen: 

• Mauring Roest, voorzitter (was: oudste lid) 
• Maurice Kruijk, oudste lid (was: jongste lid) 
• Hugo Langendoen, jongste lid (was: plaatsvervangend lid) 

 
De heer de Vries neemt de rol van plaatsvervangende lid op zich. 

Besluit: De ALV gaat akkoord met de benoeming van deze kascommissie 2024. 
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11. Rondvraag 
 
Dhr. Bas Lems vraagt aandacht voor de situaƟe op het Streekarchief Vlaardingen – Maassluis. Er 
vinden daar nauwelijks (digitale) bronbewerkingen plaats en men werkt er met een beperkt aantal 
mensen. 

Waarschijnlijk is er wel behoeŌe aan samenwerking met HoGenDa. 

Zijn er mensen bekend met de nazaten van dhr. De Boer, die samenwerkte met dhr. Lots bij het 
indexeren van bestanden? 

12. Sluiting 
 
De vergadering wordt om 15.30 al afgesloten, waardoor er een extra pauzemoment van een half uur 
beschikbaar is. 

Tot slot van de middag zijn er twee interessante lezingen: 

1. Lezing van Ron Brand over de Haarlemse zeeschilder Cornelis Claesz. van Wieringen en zijn werk 
aan het begin van de zevenƟende eeuw. 

2. Lezing van Dick Haagsman over zijn boek: Leven in de Leerdammer Vrijheid. 

 

Van links naar rechts: aŌredende secretaris Hans du MorƟer, penningmeester Yorick Zomers, 
voorziƩer Teun van der Vorm en de nieuw benoemde secretaris Max Mesman.  
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Bestuursleden en andere vrijwilligers aan het werk.  

Bestuursleden Ons Voorgeslacht 
 
functie naam benoemd herbenoemd tot* plaatsvervanger 

voorzitter Teun van der Vorm 2019 2022 2026 Max Mesman 

secretaris Max Mesman 2024 n.v.t. 2028 Teun, Yorick 
penningmeester 

Yorick Zomer 2020 2022 2026 Max Mesman 
ledenadministratie 

PR en communicatie 
Willeke Molema 2019 2022 2026 Max Mesman 

webredactie 

hoofdredacteur maandblad Leo van der Linden 2022 2022 2026 Berend van Dooren 
verenigingscentrum 

Sylvia Buit 2002 2022 2026 Max Mesman 
bibliotheek 

digitalisering Paul de Bruin 2018 2022 2026   
ICT en website Sjoerd de Ridder 2021 2022 2026 Yorick, Max 

 

* Herbenoeming is mogelijk.  
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Jaarverslag 2024 
  

Terugblik door de voorziƩer  
 
Het jaar 2024 was voor de vereniging een jaar waarin 
er veel gebeurd is. Om met een aantal posiƟeve zaken 
te beginnen: we hebben weer 11 prachƟge nummers 
van ons ƟjdschriŌ uitgegeven met daarin een variëteit 
aan onderzoeksresultaten van onze leden, het aantal 
bewerkingen en andere documenten op onze website 
is enorm gestegen. Het aantal leden is gegroeid van 
1.445 ulƟmo 2023 naar 1.461 ulƟmo 2024, en de 
financiën zijn ruim binnen de begroƟng geëindigd.  
Op de nieuwjaarsrecepƟe in januari hebben we 
Hollandse Parentelen deel 3 gepresenteerd en in het 
najaar is deel 9 van de reeks Utrechtse Parentelen uitgebracht met een geslaagde boeklancering in 
Odijk. Het is mooi te zien dat steeds een groot aantal leden zijn weg weet te vinden naar deze 
bijeenkomsten en hun waardering daar voor uitspreekt.  

Op de Algemene Ledenvergadering in april hebben we afscheid genomen van bestuurslid en 
secretaris Hans du MorƟer. Hij is vanwege zijn grote verdiensten unaniem tot erelid benoemd van 
onze vereniging. Ik ben heel verheugd dat op dezelfde vergadering Max Mesman als nieuw 
bestuurslid en secretaris is aangesteld. 

Daar staat tegenover dat we in 2024 te maken kregen met het verlies van een aantal zeer 
gewaardeerde leden. Zo zijn erelid Paul Slot, sinds 1954 lid geweest (70 jaar!) en daarmee degene die 
het langste lid was, en Sybilla Auwerda-Berkhout, bekend van haar vele publicaƟes en bewerkingen, 
overleden. Ook Maarten van der Tas, gewaardeerde redacteur van ons maandblad en bewerker van 
een groot aantal bronnen, is ons in 2024 ontvallen. 

In de zomer van 2024 is onze website-parƟj Typify failliet gegaan. De financiële schade is beperkt 
gebleven, maar het heeŌ voor een grote vertraging gezorgd in de doorontwikkeling van onze website. 
Er is gelukkig vrij snel een nieuwe parƟj gevonden, te weten Flaire in Zoetermeer, waarmee nu weer 
volgende stappen kunnen zeƩen. Dit zal voor 2025 een van de speerpunten zijn van het bestuur. 

Tot slot spreek ik graag mijn grote dank uit aan alle vrijwilligers, die de vereniging ook in 2024 weer zo 
goed draaiende hebben gehouden. 

 
Teun van der Vorm, voorziƩer. 
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Secretariaat  
 
Het bestuur is in 2024 zes keer bijeengekomen ter 
vergadering, deze zijn genotuleerd door de secretaris. 

Verder worden een besluitenlijst en een lijst met 
acƟepunten bijgehouden. De acƟes worden waar 
mogelijk snel opgepakt en adequaat uitgevoerd. 

Hieronder in chronologische volgorde een overzicht van 
belangrijke onderwerpen waarover vergaderd werd.  

Deze komen ook terug in de verslagen van de diverse 
bestuursleden.  

 

• De Nieuwjaarsreceptie vond op 20 januari plaats in het kerkelijk centrum te Delfgauw.  
Er waren 45 aanmeldingen. 

• De oplage van Hollandse Parentelen deel 3 werd vastgesteld op 150. 
• De cd-roms in de bibliotheek zijn geïndexeerd en de inhoud op een grote USB gezet. 
• De voorbereidingen voor het verschijnen van Utrechtse Parentelen deel 9 werden gestart; de 

editie verscheen begin 2025 in twee delen. 
• De gegevens van de bestuursleden bij de Kamer van Koophandel zijn geheel geactualiseerd. 

De nieuwe secretaris werd tevens geautoriseerd als plaatsvervangend penningmeester wat 
betreft de banktransacties. 

• In HoGenDa zijn inmiddels meer dan 14.000 bronnen beschikbaar. 
• Het aantal leden van de vereniging groeide tot meer dan 1.500. Een mijlpaal. 
• De Nadere Toegangen van het Nationaal Archief worden gedigitaliseerd en op de website 

beschikbaar gesteld. 
• Het aantal leden van Facebook nam toe van 1.800 tot meer dan 2.000.  
• Voor de nieuwsbrief werd overgestapt op het Laposta nieuwsbriefprogramma. 
• Het faillissement van internetbureau Typify kwam als een onaangename verrassing. Er werd 

een goede nieuwe partij gevonden voor de hosting en de doorontwikkeling van de website: 
Flaire in Zoetermeer. 

• Op 28 september vond het vrijwilligersuitje plaats bij Stadsherberg de Mol in Delft. Het 
programma bestond uit een lunch en een interessante speurtocht door het historische 
centrum van Delft. Er deden circa 20 vrijwilligers aan mee. 

• Er werden aanzienlijke verbeteringen aangebracht in de digitale omgeving van de 
bibliotheek. De oude laptop werd vervangen, er kwam een tablet voor het zoeken in de 
catalogus en er werd een netwerkserver (NAS) geplaatst voor het doorzoeken en raadplegen 
van de digitale collectie (waaronder de oude cd-roms en offline raadpleegbare digitale 
tijdschriften). 
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Besluitenlijst 2024 

De secretaris houdt met ingang van dit verslagjaar een officiële besluitenlijst bij. 

Nr. datum onderwerp status door 
1 8-1-2024 Vaststellen contributie 2025 akkoord Bestuur 
2 6-4-2024 Jaarverslag Algemene Ledenvergadering 2023 akkoord ALV 
3 6-4-2024 Financieel verslag 2023 akkoord ALV 
4 6-4-2024 Begroting 2024 akkoord ALV 
5 6-4-2024 Benoeming secretaris Max Mesman akkoord ALV 
6 6-4-2024 Benoeming kascommissie 2024 akkoord ALV 
7 12-7-2024 Kerngroep website krijgt mandaat voor doorontwikkeling 

van de website 
akkoord Bestuur 

8 12-7-2024 Budget vrijwilligersetentje vastgesteld op € 30 p.p. akkoord Bestuur 
9 17-9-2024 Website: de offerte van Flaire wordt goedgekeurd akkoord Bestuur 
10 17-9-2024 Sjoerd wordt vaste contactpersoon van Flaire akkoord Bestuur 
11 17-9-2024 Sjoerd maakt voor de website een werkinstructie voor 

Max en Yorick in geval van calamiteiten 
akkoord Bestuur 

12 17-9-2024 Er wordt vanaf nu een backlog bijgehouden met 
betrekking tot de doorontwikkeling van de website 

akkoord Bestuur 

13 18-11-2024 De actiepuntenlijst wordt gesplitst in: Actiepunten, 
Parkeren, Aandachtspunten 

akkoord Bestuur 

14 18-11-2024 Evaluatie jaarlijkse vrijwilligersuitje: we gaan voortaan 
eerst een activiteit bedenken en het budget vaststellen, 
dan pas datum en locatie zoeken 

akkoord Bestuur 

15 18-11-2024 Nieuwjaarsreceptie za 11-1-2025 in de Bibliotheek akkoord Bestuur 
 

Max Mesman, secretaris. 

 

 

Gebak bij een nieuwe mijlpaal: meer dan 1.500 leden! 
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NieuwjaarsrecepƟe met presentaƟe van Hollandse Parentelen deel 3. 
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Financiën en ledenadministraƟe 
 
Het stond in de planning voor 2024 om het ledenadministraƟe-
programma te koppelen aan de website. Dat koppelen heeŌ 
diverse voordelen: nieuwe leden komen direct in het 
ledenadministraƟe- programma terecht, en leden kunnen 
adreswijzigingen op de website doorgeven, die dan direct 
verwerkt worden. 
Helaas ging op 18 juni 2024 onze websitebouwer failliet, waardoor 
de verdere ontwikkeling van de website tot sƟlstand kwam. Dus 
ook de koppeling met de ledenadministraƟe. 
 
We hebben in 2024 Hollandse Parentelen deel 3 en Utrechtse 
Parentelen deel 9 uitgebracht, die via de webwinkel zijn verkocht.  
 
2024 is afgesloten met een posiƟef resultaat van € 6.602 waar we 
een resultaat van € 0 hadden begroot. Een groot verschil, met als belangrijkste redenen: 
 

• Vanwege diverse donaƟes van boeken zijn er geen boeken aangeschaŌ.  
• De afronding van het faillissement van de website bouwer heeŌ ons € 1.537 gekost. 
• We hadden € 5.000 begroot voor de ontwikkeling van de website. We hebben € 2.880 

uitgegeven aan ontwikkelkosten om o.a. de website te verplaatsen naar een eigen server 
op naam van Ons Voorgeslacht. 

• De verkoop van de uitgaven HP3 en UP9 en de overige verkopen hebben t.o.v. de 
begroƟng een aanzienlijke plus opgeleverd.  

 
LedenadministraƟe 
 
Mijlpaal 
In 2024 hebben we voor het eerst in het bestaan van Ons Voorgeslacht de 1.500 leden gehaald. 
Het verloop van de leden is dit jaar groot geweest waardoor we uiteindelijk op 1.461 leden zijn 
geëindigd.  
In het staatje hieronder een weergave van de verschillende soorten abonnementen. 
 

 
 
 
 

Yorick Zomer, penningmeester en ledenadministraƟe. 
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Periodiek ‘Ons Voorgeslacht’ 2024 
 
De redactie van ons periodiek bestaat uit de heren: 

• Berend van Dooren – redacteur 
• Remco van der Heuvel – redacteur 
• Pieter van der Hoeven - redacteur en de rubriek 

‘vragen/antwoorden’ 
• Maarten van der Tas – redacteur (†) 
• Leo van der Linden - hoofd-/eindredacteur 

 

In het jaar 2024 verschenen de nummers 768 tot en met 778.  
Het is bijzonder dat Ons Voorgeslacht al zo’n lange reeks over 
genealogie en genealogische bronnen heeft kunnen realiseren.  
Er is nog voldoende om te onderzoeken en er zijn nog zoveel niet 
gedigitaliseerde archieven dat we de reeks zonder meer kunnen 
voortzetten. 

 
Ons periodiek staat open voor nieuwe bronnen en onderzoekresultaten (met name vóór 1750) in een 
groot gebied in het Hollandse en Utrechtse met overloop naar Zeeland en delen van Noord-Brabant.  
In 2024 hebben de 31 verschillende auteurs (waarvan zes voor het eerst) daar via hun publicaties aan 
bijgedragen. Het is en blijft een blad voor en door onze leden. 

Jaargang 79 (2024) omvaƩe 580 pagina’s (was in 2023: 612) en verscheen elf maal (waarvan een 
dubbelnummer in juli/augustus). Dit is een gemiddelde van 52 pagina’s per nummer. Sinds 2022 
verschijnt het ƟjdschriŌ volledig in kleur, zodat illustraƟes goed tot hun recht kunnen komen. 

In 2024 overleed Maarten van der Tas (1963-2024), sinds 2006 redacƟelid. Zijn visie en goede zorg 
voor de genealogie gaan we binnen Ons Voorgeslacht en zeker binnen de redacƟe missen. 

Een blad uitgeven zonder een goede samenwerking met de vormgever en drukker is niet mogelijk. 
Verloop in Alblasserdam doet dat al sinds 2009 naar volle tevredenheid. 

Leo van der Linden, hoofdredacteur. 
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Verenigingscentrum  
 
Steeds meer mensen weten de weg naar ons 
verenigingscentrum/bibliotheek te vinden. Naast het zoeken 
van nieuwe boeken met aanvullingen voor verschillende 
onderzoeken merken we, dat er ook steeds meer aan 
uitwisseling van gegevens en genealogische vondsten wordt 
gedaan. 

Iedere laatste dinsdag van de maand wordt door een vaste 
groep vrijwilligers nog steeds hard gewerkt om de catalogus 
aan te vullen met nieuwe boeken. De teller staat nu op bijna 
5300 tegen over 5115 Ɵtels in het vorige jaarverslag. Dit 
terwijl we het afgelopen jaar ook veel boeken uit de collecƟe 
en dus uit de catalogus gehaald hebben, die inmiddels 
digitaal op HoGenDa te raadplegen zijn. 

In het najaar hebben we voor de vrijwilligers een uitje georganiseerd naar de binnenstad van DelŌ. 
Het Radex gebouw ligt op het universiteitsterrein aan de buitenkant van DelŌ, dus van het echte DelŌ 
zien we normaliter niet veel. Na een Middeleeuwse maalƟjd hebben we door middel van een 
speurtocht heel veel oude “onbekende” plekjes ontdekt en ondertussen elkaar ook eens op een 
andere manier “ontmoet”. 
 

Sylvia Buit, coördinator verenigingscentrum. 
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Public relaƟons, communicaƟe en webredacƟe 
 
De communicatie werd vooral uitgevoerd op de bijeenkomsten 
in 2024, de verschenen publicaties, de voortgang van de bouw 
van de website en inhoudelijke zaken. 
 
De media die daarvoor gebruikt zijn de website, Facebook en  
de digitale nieuwsbrief. 
 
De bijeenkomsten 
Naast communicatie is er ook veel werk verricht rondom de 
bijeenkomsten, alsook in het organiseren en voorbespreken 
daarvan. 
Op zaterdag 20 januari 2024 organiseerden we in Delfgauw de 
Nieuwjaarsreceptie die in het teken stond van de presentatie 
van Hollandse Parentelen 3. 
 
De Algemene Ledenvergadering werd gehouden op zaterdagmiddag 6 april 2024 te Delfgauw, met 
lezingen van Dick Haagsman en Ron Brand. 
 
Facebook en nieuwsbrief 
Het aantal leden op de Facebookgroep was eind 2024 opgelopen tot 2050 (een verhoging van 326 in 
één jaar tijd). In de Facebookgroep stellen genealogen inhoudelijke vragen aan elkaar, maar worden 
vooral historische interessante en genealogische wetenswaardigheden gedeeld. Gebleken is dat er 
via de Facebookgroep ook nieuwe leden voor de vereniging doorstromen. 
 
De nieuwsbrief is in 2024 10 maal verschenen, heeft inmiddels 1600 abonnees (een verhoging van 
100) en wordt goed gelezen. Gemiddeld 60% van de ontvangers opent de nieuwsbrief en gemiddeld 
15% klikt door. Geconstateerd kan worden dat Facebook en de nieuwsbrief belangrijke kanalen zijn 
geworden om over en weer met en door onze leden te communiceren. In september zijn we 
overgestapt naar de nieuwsbrieventool Laposta. 
 
Webredactie  
Het traject websitevernieuwing en het invoeren van documenten in HoGenDa nam de meeste tijd en 
aandacht in beslag. Zie verder het hoofdstuk ICT. 
 

Willeke Molema, PR, communicaƟe, webredacƟe, redacƟe HoGenDa. 
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Website en ICT  
 
De meeste aandacht ging dit jaar opnieuw naar de verdere 
ontwikkeling van de website. Tijdens de lancering kwamen 
gebreken naar voren die we het liefst direct hadden willen 
oplossen. Dat verliep de eerste 4 maanden van 2024 zeer stroef. 
De leverancier heeŌ in die Ɵjd alleen een nieuwe testomgeving 
ingericht, maar zonder een goed doorontwikkelproces in te 
richten. 

Van eind maart tot en met begin juli was ik op reis in Azië. Door de 
steeds stroevere samenwerking met onze leverancier besloten we 
om tegen het einde van de zomer een evaluaƟe te doen of verdere 
samenwerking met Typify wenselijk was.  

De ontwikkelingen haalden ons echter in, want in juni (nog Ɵjdens 
mijn reis) kwam het bericht binnen dat voor Typify faillissement 
was aangevraagd. Dit nieuws was voor het ICT-team en het bestuur een grote teleurstelling; het 
kosƩe aanvankelijk enige moeite om de moed niet te verliezen. 

Met het nieuws van het faillissement kwam ook de waarschuwing dat de website binnen enkele 
weken op zwart zou gaan, tenzij we een bedrag zouden betalen om onze boedel te redden. Het 
bestuur besloot toen om de voorziƩer, de secretaris en mijzelf vrijheid van handelen te geven om de 
website in de lucht te houden en om een nieuwe partner te gaan zoeken. 

De rekening is door ons betaald en sindsdien hebben we sleutels en de overeenkomst met het 
hosƟngbedrijf zelf in handen genomen. In het traject om een nieuw internetbureau te vinden is een 
lijst van wensen opgesteld met een offerte-aanvraag voor representaƟeve werkzaamheden om het 
kostenplaatje te kunnen inschaƩen. Er is uiteindelijk met vier bedrijven gesproken en in september 
besloten om met Flaire (Zoetermeer) in zee te gaan. 

Al met al mogen we concluderen dat naast een relaƟef klein verlies van niet geleverde, maar wel 
vooruitbetaalde services, de leden weinig overlast van deze perikelen hebben ondervonden. Voor 
een overzicht van de financiële consequenƟes verwijs ik naar het verslag van de penningmeester. 

Flaire heeŌ afgelopen herfst het onderhoud van de servers in handen genomen. Ikzelf heb de website 
naar een krachƟgere virtual private server verhuisd en heb de broncodes voor de databank plug-in en 
het website thema ondergebracht op een GitHub account in beheer van Ons Voorgeslacht.  

Flaire heeŌ het proces van het testen van nieuwe code en op de publieke server zeƩen 
geautomaƟseerd, met gebruik van de testserver die nog door Typify was opgezet.  

Doorontwikkeling zal nu samen met Flaire worden ingezet. Kort voor het einde van het kalenderjaar is 
een reeks verbeteringen doorgevoerd en is de data opnieuw geïndexeerd. Het aankomende jaar 
mogen de leden uitzien naar meer funcƟes in de zoekmachine van HoGenDa. 
 
In de zomer is ook HoFoDa onder handen genomen en up-to-date gebracht. Dit was nodig omdat de 
website niet langer goed werd weergegeven. Ik heb de verwachƟng dat ze nog 1 tot 2 jaar op de 
huidige infrastructuur kan doordraaien.  

Sjoerd de Ridder, bestuurslid ICT. 
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Digitalisering 
 
Er zijn in 2024 opnieuw er veel projecten opgepakt.  

Van ons eigen maandblad “Ons Voorgeslacht” zijn alle 
jaargangen opnieuw gescand en bewerkt zodat de kwaliteit 
van de tekst en van de aĩeeldingen vele malen beter is 
geworden. 

Tevens zijn de oude jaarboeken van OV, het restant van het 
Genealogisch Erfgoed Magazine (GEM), Mensen van vroeger, 
De Oude Stem en Lierse Bronnen in de databank opgenomen.  

Begonnen is met de digitalisering met de collecƟe Nadere 
toegangen van het NaƟonaal Archief; inmiddels zijn de delen  
3 t/m 59 van de 1039 in de databank geplaatst. 

Verdere werkzaamheden 

• De collectie Van Aesch is opgehaald in circa 80 verhuisdozen. 
• Er werd ondersteuning verleend aan de websites Onsvoorgeslacht.nl en 

HoFoDa.nl. 
• Er is een nieuwe server aangekocht waar alle cd’s in de bibliotheek zijn 

opgeslagen en die nu ter plaatse digitaal doorzocht kunnen worden. 
 

Paul de Bruin, bestuurslid digitalisering.  
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